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برنامه ویژه کارتال برای 
پرسپولیسی ها

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس برای این که 
وضعیت بازیکنان را در کنترل و اختیار بیشتر 
داده  انجام  خاصی  برنامه ریزی  باشد،  داشته 

است.
از  قبل  ایران،  سرخپوشان  ایرنا،  گزارش  به 
شروع تمرین امروز، در هتل حضور پیدا کردند تا 
صبحانه را طبق برنامه غذایی مشخص و در زمان 
مناسب نسبت به زمان تمرین و ریکاوری صرف 
کنند. این برنامه ای است که با حضور کارتال در 

تیم باب شد.
بازیکنان، تمرین را از ساعت ۱۲ و ۳۰ دقیقه 
آغاز کردند و پس از آن راهی استخر شدند. در 
کار سرخپوشان  پایان بخش  ناهار،  هم  نهایت 
بود. سرمربی ترک تبار پرسپولیس علاوه بر آنکه 
می خواهد بازیکنان با توجه به فشار و فشردگی 
مسابقات، تغذیه مناسبی برای بهبود عملکرد و 
کاهش مصدومیت داشته باشند، اهداف دیگری 
برنامه ها  این  اجرای  با  می کند.  دنبال  هم  را 
بازیکنان بیشتر در کنار هم و در فضای فوتبال 
هستند که روی توجه و تمرکز بیشتر آن ها موثر 
خواهد بود. کادر فنی و پزشکی و مدیریتی تیم 
اختیار  در  را  بازیکنان  بیشتری  زمان  برای  هم 
دارند. پرسپولیس روز شنبه چهارم اسفندماه و از 
هفته بیستم لیگ برتر فوتبال باشگاه های کشور 

در اراک به مصاف آلومینیوم می رود.

گزارش رسانه ایتالیایی درباره مهدی طارمی
آیا امیدها بر باد رفته اند؟

از  پایین تر  اینتر  در  طارمی  مهدی  عملکرد 
حد انتظار بوده و رسانه های ایتالیایی از آینده 
نامشخص او در تیم خبر می دهند و این پرسش 
اینتر همچنان به او  آیا  را مطرح می کنند که 

فرصت می دهد؟
از  از گذشت چند ماه  به گزارش مهر، پس 
حضور مهدی طارمی در اینتر، انتظاراتی که از 
این مهاجم ایرانی می رفت، برآورده نشده است. 
در حالی که اینتر به شدت به یک گزینه مطمئن 
برای پشتیبانی از لائوتارو مارتینس و مارکوس 
رقابت های  در  عملکرد طارمی  دارد،  نیاز  تورام 

رسمی پایین تر از حد انتظار بوده است.
در  اسپورت«  دلو  »کوریره  ایتالیایی  روزنامه 
گزارشی به این موضوع پرداخته و نوشته است 
که پس از نمایش های امیدوارکننده طارمی در 
در  او  عملکرد  پیش فصل،  دوستانه  بازی های 
رقابت های رسمی بسیار کم رنگ شده است. این 
مهاجم ایرانی که به عنوان گزینه سوم خط حمله 
اینتر معرفی شده بود، نتوانسته در بازی های 

رسمی تأثیرگذاری مورد انتظار را داشته باشد.
یوونتوس  مقابل  حساس  دیدار  در  طارمی 
فرصتی برای ثبت یک گل زیبا با ضربه برگردان 
داشت، اما در مجموع نمایش او در این بازی، 
همانند دیگر مسابقات، رضایت بخش نبود. این 
مسئله باعث شد که سیمونه اینزاگی، سرمربی 
که  تصمیمی  کند،  خارج  زمین  از  را  او  اینتر، 
تعویض  یک  تا  بود  ناامیدی  از  ناشی  بیشتر 

تاکتیکی.
در شرایطی که تورام به دلیل مشکلات بدنی 
از اوج خود فاصله گرفته و آمار گلزنی اش افت 
کرده است، اینتر نیاز به یک مهاجم مکمل دارد 
که بتواند بار هجومی تیم را کاهش دهد. اما نه 
طارمی و نه گزینه های دیگر مانند آرناتوویچ و 
کورئا توانسته اند انتظارات را برآورده کنند. در این 
شرایط، برخی از رسانه های ایتالیایی معتقدند که 
اینتر در پایان فصل به دنبال جذب یک مهاجم 
جدید خواهد بود و آینده طارمی در این تیم در 

هاله ای از ابهام قرار دارد.
این  می شود  مطرح  اکنون  که  مهمی  سوال 
است: آیا اینتر باید همچنان روی طارمی حساب 
کند یا وقت آن رسیده که مسیر جدیدی را در 

خط حمله خود در پیش بگیرد؟

استقلال و چالش انتخاب سرمربی
ماتزاری منتفی، مذاکرات با گزینه 

کروات جدی شد

باشگاه استقلال پس از عدم موفقیت در جلب 
باب  ایران،  در  برای حضور  ماتزاری  والتر  نظر 

مذاکره را با یک سرمربی کروات آغاز کرد.
پیچیده  و  طولانی  مذاکرات  ایلنا،  گزارش  به 
سرمربی  ماتزاری،  والتر  با  استقلال  باشگاه 
نامدار ایتالیایی، در نهایت به بن بست خورد تا 
آبی پوشان بار دیگر به دنبال گزینه ای جدید برای 
هدایت تیم خود باشند. حالا یک سرمربی کروات 
استقلال  نیمکت  گزینه  اصلی ترین  عنوان  به 

مطرح شده است.
از موسیمانه تا ماتزاری؛ مسیری که به ناکامی 

رسید
پیتسو  با  استقلال  همکاری  قطع  از  پس 
موسیمانه، هدایت این تیم به سهراب بختیاری زاده 
کافی،  فرصت  در  باشگاه  مدیران  تا  سپرده شد 
سرمربی خارجی باکیفیتی را به خدمت بگیرند. 
طبیعی بود که در این بین، نام آندره آ استراماچونی، 
عنوان  به  استقلال،  هواداران  محبوب  سرمربی 
اولین گزینه مطرح شود. اما خیلی زود مشخص 
شد که شرایط بازگشت او به استقلال در مقطع 
فعلی امکان پذیر نیست. پس از بررسی گزینه های 
مختلف، استقلال روی نام والتر ماتزاری متمرکز 
سابقه  که  ایتالیایی  باتجربه  سرمربی  این  شد. 
هدایت تیم هایی مثل ناپولی، اینتر و واتفورد را در 
کارنامه دارد، در ابتدا با پیشنهاد استقلال موافقت 
اولیه کرد و حتی دستیارانش را به تهران فرستاد 
تا از امکانات باشگاه بازدید کنند. اما در نهایت، 
مذاکرات طرفین به نتیجه نرسید و حضور ماتزاری 

در ایران منتفی شد.
گزینه جدید روی میز؛ نناد بلیسا، مردی از 

کرواسی
استقلال  ماتزاری،  پرونده  شدن  بسته  با 
دیگر  گزینه های  با  را  خود  مذاکرات  بلافاصله 
کروات،  بلیسا، سرمربی  نناد  حالا  و  کرد  آغاز 

جدی ترین گزینه آبی پوشان است.
بلیسا که از سال ۲۰۰7 وارد دنیای مربیگری 
شده، تجربه هدایت تیم های متعددی در اروپا 
را دارد. از اسپتزیا و لخ پوزنان گرفته تا دینامو 
زاگرب، اوسیک، ترابزون اسپور و یونیون برلین. 
آخرین تجربه او در دینامو زاگرب کرواسی رقم 
خورد و حالا او در آستانه ورود به فوتبال ایران 
قرار دارد. استقلال که با بحران در نتایج داخلی 
و لیگ قهرمانان آسیا مواجه است، برای انتخاب 
سرمربی جدید تحت فشار زیادی قرار دارد. حالا 
باید دید آیا آبی ها موفق خواهند شد مذاکرات 
با بلیسا را به نتیجه برسانند یا جست وجو برای 

نیمکت استقلال همچنان ادامه خواهد داشت.

حکم حسین رسولی به حالت تعلیق 
درآمد

فدراسیون  انضباطی  نظر  تجدید  کمیته 
دوومیدانی پس از بررسی اعتراض حسین رسولی 
و در راستای حمایت از ورزشکاران حکم کمیته 

بدوی را به حالت تعلیق درآورد.
به گزارش خبرگزاری مهر و به نقل از روابط 
عمومی فدراسیون دوومیدانی، پس از مسائلی 
که در ارتباط با حسین رسولی، عضو تیم ملی 
دوومیدانی پیش آمد، کمیته انضباطی فدراسیون 
تشکیل جلسه داد، حکم خود را صادر و به این 
ورزشکار ابلاغ کرد. حسین رسولی نیز در مهلت 
قانونی، اعتراض خود نسبت به این حکم را اعلام 
و درخواست خود برای تجدیدنظر را به فدراسیون 
ارائه کرد. در پی درخواست تجدیدنظرخواهی این 
تشکیل  انضباطی  تجدیدنظر  کمیته  ورزشکار، 

جلسه داد و حکم خود را صادر کرد.
حسین  محرومیت  کمیته  این  تصمیم  طبق 
این ورزشکار  و  تعلیق درآمد  به حالت  رسولی 
و  ملی  تیم  اردوهای  در  حضور  برای  منعی 

همچنین مسابقات داخلی و بین المللی ندارد.

جمعه پیش رو قرعه کشی مرحله یک هشتم نهایی، 
برای  قهرمانان  لیگ  نیمه نهایی  و  نهایی  یک چهارم 
مشخص کردن مسیر نهایی به سوی فینال مونیخ برگزار 

خواهد شد. 
به گزارش ورزش سه، این هفته، بازی های برگشت 
پلی آف هایی که جواز حضور در مرحله یک هشتم نهایی 
لیگ قهرمانان را می دهند، برگزار می شوند و هشت تیم 
باقی مانده برای قرعه کشی بزرگ روز جمعه ۲۱ فوریه در 

نیون مشخص خواهند شد. 
پیروزی  از  پاری سن ژرمن پس  و  بروسیا دورتموند 
۳-۰ مقابل اسپورتینگ و برست، به ترتیب، راه خود 
را به مرحله بعد هموار کرده اند. سه تیم دیگر که با 
مزیت به بازی برگشت می روند، رئال مادرید، بایرن 
مونیخ و بنفیکا هستند که در بازی رفت خارج از خانه 
پیروز شدند. رئال مادرید با نتیجه ۳-۲ مقابل تیم پپ 
گواردیولا به پیروزی رسید، بایرن در سلتیک پارک با 
نتیجه ۲-۱ پیروز شد و بنفیکا نیز با نتیجه ۱-۰ در زمین 

موناکو به برتری دست یافت. 
سه بازی دیگر که بیشترین تعادل را دارند، عبارتند 
از: آتالانتا مقابل بروژ )۲-۱(، میلان مقابل فاینورد )۰-۱( 
و پی اس وی مقابل یوونتوس )۲-۱(، که در آن ها تیم های 
ایتالیایی با وجود اینکه شانس برتر برای صعود هستند، 

در خطر جدی قرار دارند. 
نهایی،  یک هشتم  مرحله  بزرگ  قرعه کشی 
روز  قهرمانان  لیگ  نیمه نهایی  و  نهایی  یک چهارم 
جمعه ۲۱ فوریه ساعت ۱۲ به وقت محلی در خانه 
تا  برگزار می شود  )سوئیس(  نیون  در  اروپا  فوتبال 
مسیر نهایی به سوی فینال مونیخ مشخص شود.  
هشت تیم برتر مرحله گروهی )لیورپول، بارسلونا، 
آرسنال، اینتر، اتلتیکو مادرید، بایر لورکوزن، لیل و 
استون ویلا( به طور خودکار به مرحله یک هشتم 
نهایی راه یافتند و به آن ها هشت تیم برنده پلی آف ها 

نیز اضافه خواهند شد. 
مرحله  در  احتمالی  حریفان  قرعه کشی،  این  در 
یک هشتم نهایی، یک چهارم نهایی و نیمه نهایی نیز از 
پیش تعیین شده اند و بر اساس رتبه های نهایی تیم ها 

در مرحله گروهی مشخص می شوند.
به عنوان مثال، تیم هایی که در مرحله گروهی اول 
و دوم شده اند، در مرحله یک هشتم نهایی به برندگان 
و  رتبه های ۱۵، ۱۶، ۱7  تیم های  بین  که  پلی آف هایی 
۱۸ برگزار می شوند، برخورد خواهند کرد. تیم هایی که 
در رتبه های سوم و چهارم قرار گرفته اند، به برندگان 
پلی آف هایی که بین تیم های رتبه های ۱۳، ۱۴، ۱۹ و ۲۰ 
برگزار می شوند، برخورد خواهند کرد و به همین ترتیب. 

گروه بندی برای قرعه کشی مرحله یک هشتم نهایی 
تیم ها بر اساس رتبه های نهایی خود در مرحله گروهی 
به چهار گروه تقسیم می شوند )تیم های رتبه های ۱ و ۲ 
- لیورپول و بارسلونا -، رتبه های ۳ و ۴ - آرسنال و اینتر 
-، رتبه های ۵ و ۶ - اتلتیکو مادرید و بایر لورکوزن -، 

رتبه های 7 و ۸ - لیل و استون ویلا(. 
موقعیت  دو  از  یکی  در  سرگروه  زوج  هر  تیم های 
مرحله یک هشتم نهایی به برنده پلی آف مربوطه برخورد 
قبلی  قرعه کشی  در  آن ها  موقعیت  که  کرد  خواهند 
مشخص شده است. به عنوان مثال: بارسلونا به برنده 
بازی پاری سن ژرمن مقابل برست یا برنده بازی بنفیکا 
مقابل موناکو برخورد خواهد کرد. اتلتیکو مادرید به 
برنده بازی رئال مادرید مقابل منچسترسیتی یا برنده 
بازی بایرن مونیخ مقابل سلتیک برخورد خواهد کرد. و 
رئال مادرید، در صورت صعود، به اتلتیکو مادرید یا بایر 

لورکوزن برخورد خواهد کرد. 
آماده  قرعه کشی  برای  چهار ظرف  گلدان:  چهار 
می شود و توپ هایی که حاوی نام هر زوج سرگروه 
هستند، در بمب های مربوطه که بر اساس رده بندی 
مرحله گروهی علامت گذاری شده اند، قرار می گیرند.

سرگروه ها  همه  به  را  جدول  سمت  قرعه کشی 
اختصاص می دهد، با شروع از تیم های رده ۸/7، سپس 

۶/۵، بعد ۴/۳ و در نهایت تیم های ۲/۱.
یک توپ از ظرفی که شامل دو تیم مربوطه )یعنی 
تیم های رده 7 و ۸( است، خارج می شود و باز می شود 
این  از  تیم خارج شده  اولین  داده شود.  تیم نشان  تا 
ظرف در جای مشخص شده در سمت چپ جدول قرار 
می گیرد. سپس، توپ دیگر سرگروه از آن زوج خارج 
به جای مشخص شده  و  داده می شود  و نشان  شده 

مربوطه در سمت راست جدول اختصاص می یابد.

این روند برای سایر سرگروه ها نیز به همین شکل 
برگزار  خانه  در  را  برگشت  بازی  که  می یابد،  ادامه 

می کنند.
قرعه کشی مرحله یک چهارم نهایی چگونه انجام 

می شود؟
قرعه کشی برای تعیین اینکه کدام تیم در بازی رفت 
میزبان خواهد بود و کدام تیم در بازی برگشت میزبان 
است، انجام می شود، زیرا تمام رقبای ممکن تا فینال 

مشخص هستند.
برای این قرعه کشی چهار ظرف آماده می شود، دو 
ظرف برای سمت چپ جدول و دو ظرف برای سمت 
که  است  توپ  دو  هر ظرف شامل  راست جدول. 
نمایانگر برندگان مسابقات مرحله یک هشتم نهایی از 
سمت مربوطه جدول هستند. اولین ظرف در سمت 
»برندگان  عناوین  با  برگه هایی  شامل  چپ جدول 
R۱۶ ۱« و »برندگان R۱۶ ۲« است و دومین ظرف 
در سمت چپ شامل »برندگان R۱۶ ۳« و »برندگان 

R۱۶ ۴« می باشد.
با  برگه هایی  شامل  راست  سمت  در  ظرف  اولین 
عناوین »برندگان R۱۶ ۵« و »برندگان R۱۶ ۶« است 
شامل  راست  سمت  در  ظرف  دومین  نهایت،  در  و 

»برندگان R۱۶ 7« و »برندگان R۱۶ ۸« می باشد.
توپ های  استخراج  و  کردن  مخلوط  با  قرعه کشی 
قرار داده شده در اولین ظرف سمت چپ جدول آغاز 
می شود. اولین توپی که از این ظرف استخراج می شود، 

تیمی را که در بازی اول مرحله یک چهارم نهایی میزبان 
خواهد بود، نشان می دهد و توپ دوم تیمی را که 
در بازی برگشت میزبان خواهد بود، مشخص می کند.

این روند با ظرف های باقی مانده تکرار می شود تا 
قرعه کشی مرحله یک چهارم نهایی کامل شود.

چگونه قرعه کشی مرحله نیمه نهایی انجام می شود؟
برای این قرعه کشی دو ظرف آماده می شود، یکی 
شامل  که  توپ هایی  با  جدول  چپ  سمت  برای 
برگه هایی با عناوین »برندگان Q-F ۱« و »برندگان 
Q-F ۲« هستند و دیگری برای سمت راست جدول 
 Q-F »برندگان  و   »۳  Q-F »برندگان  شامل  که 
استخراج  و  کردن  مخلوط  با  قرعه کشی  است.   »۴
توپ های قرار داده شده در ظرف سمت چپ جدول 
آغاز می شود. اولین توپی که استخراج می شود، تیمی 
را که در بازی اول نیمه نهایی سمت چپ میزبان 
خواهد بود، نشان می دهد و توپ دوم تیمی را که در 

بازی برگشت میزبان خواهد بود، مشخص می کند.
این روند با ظرف باقی مانده تکرار می شود تا قرعه کشی 

نیمه نهایی کامل شود.
هیچ قرعه کشی برای فینال وجود نخواهد داشت

توسط  جدول  سمت  یک  به  تیم ها  که  آنجا  از 
قرعه کشی مرحله حذفی و یک هشتم نهایی اختصاص 
انجام  فینال  برای  قرعه کشی  هیچ  شده اند،  داده 
نمی شود. برنده نیمه نهایی سمت چپ جدول به عنوان 

تیم میزبان در فینال تعیین می شود.

مدیرعامل باشگاه پرسپولیس گفت: هواداران برای معترض بودن حق 
دارند ولی برای رفع اشکالات تیم برنامه داریم.

درویش،  رضا  پرسپولیس،  باشگاه  از  نقل  به  و  ایسنا  گزارش  به 
مدیرعامل این باشگاه نسبت به بازی روز گذشته پرسپولیس و النصر و 
نتیجه ای که در این بازی کسب شد گفت: من شعارها و اعتراض های 
هواداران را می شنوم. به شخصه به شدت ناراحت هستم و می دانم 
در شرایط فعلی آنها چه قدر نگران هستند. اینکه نمی دانند شرایط چه 
می شود آنها را وارد استرس و دلهره بیشتری هم می کند. حق با هواداران 
است. هم به خاطر این ناراحتی و هم برای شعارهایی که سر می دهند 
ولی قرار نیست شرایط این طور بماند. مطمئن باشید که اعتراض ها 
را با جان و دل می شنوم و برنامه ای هم در دستور کار باشگاه قرار 
دادیم تا سامانه ای را برای انتقال مستقیم انتقادها و نظرات هواداران با 
مدیرعامل و هیات مدیره ساماندهی کنیم. وی ادامه داد: در این بازی 
خیلی تلاش کردیم سه امتیاز را بگیریم. اعضای تیم ۱۰۰ درصد توان 
خود را گذاشتند ولی باید واقعیت ها را بپذیریم و بعد در ادامه با درک 
درست حرکت کنیم. همین بازی دیروز و عمق اسکواد تیمی النصر، ما را 
با خیلی از واقعیت ها روبرو می کند. در بحث آسیا واقعیت این است که 
باشگاه های دیگر سرمایه گذاری و امکانات هنگفتی انجام داده اند. حرکت 
بعضی کشورها به شکلی بوده که به دنبال جدا شدن از آسیا و حضور 
در لیگ قهرمانان اروپا هستند. درویش گفت: دیروز همه دیدیم تیمی 
مانند النصر می تواند با دو تیم با کیفیت بسیار بالا در مسابقه شرکت 
کند در شرایطی که همین حالا هر ۴ روز یک بار مسابقه، تیم های 
ما را دچار خستگی و فوتبال زدگی کرده است. با این شرایط ما راهی 
طولانی تر از قبل در پیش داریم تا خود را از نظر ساختاری و سازماندهی 
به سطح بالای آسیا برسانیم. این نتایجی که اکنون توسط این تیم ها در 
آسیا رقم می خورد و می بینیم، نتیجه برنامه ریزی و سرمایه گذاری کلان 

کشورهایی است که این باشگاه ها در آنها حضور دارند.
مدیرعامل سرخپوشان خاطر نشان کرد: ما ناراحتی و دغدغه هواداران 
را درک می کنیم. برای این که مشکل را حل کنیم ابتدا باید قدرت پذیرش 
واقعیت وجود داشته باشد. واقعیت دیگر این است که در دو سال 
گذشته ما درگیر تغییرات کادر فنی بودیم. بخش مهمی از انرژی و 
تمرکز ما به آن سمت رفت و در بخش جذب بازیکن تمرکز و انرژی 

لازم را نداشتیم. البته باید یادآوری کنیم که قوانین دست و پاگیر سقف 
بودجه که برای ما سختگیرانه اجرا شد و برای دیگران با مصوبات شبانه 
به اجرا در نیامد نیز تاثیر به سزایی روی این مساله گذاشت. به تمام 
این ها باید توجه کرد که انرژی زیادی از ما صرف از بین بردن نقشه هایی 
شد که در این مدت برای توقف پرسپولیس گرفته اند اما هواداران بدانند 
که قرار نیست دنبال بهانه باشیم و باید راهی را برویم که به موفقیت 

می رسد.
رضا درویش تصریح کرد: هواداران عزیز پرسپولیس به خوبی واقف 
هستند که بخشی از دلایل اصلی موفقیت پرسپولیس در ادوار اخیر 
ثبات در کادر فنی بود. در دو سال گذشته خواسته و ناخواسته این ثبات 
را از دست دادیم. بعد از تجربه ای که با آقای گاریدو داشتیم این بار به 
ناچار وسواس بیشتری پیدا کردیم چون بحث بر سر این بود که گزینه 
ما جدا از دانش و قابلیت های فنی باید روح تیمی مانند پرسپولیس 
را درک کند و از نظر روانی و شخصیتی باید بتواند با آن ارتباط برقرار 
کند و این بخش کار انتخاب ها را سخت و محدود می کرد. مدیرعامل 
سرخپوشان افزود: در نهایت با انتخاب آقای کارتال، ایمان پیدا کردیم که 
به هدف خودمان رسیده ایم. هواداران هم متوجه این واقعیت باشند که 
خیلی بیشتر از آن چه تصور می کنند در بازگرداندن این ثبات تاثیرگذار 
خواهند بود. البته آقای کارتال هم حق دارد که باید زمان داشته باشد تا 
تیم را کم کم به شکل و فرمی که در نظر دارد برساند. او به درستی گفت 
که اگر چند هفته زودتر آمده بود، شرایط خیلی فرق می کرد ولی در این 

صورت شاید به این گزینه خوب نرسیده بودیم.
وی گفت: از برنامه ها و تفکرات او خبر داریم و برنامه ریزی هایی هم 
در باشگاه در حال انجام است و این قول را می توانیم با قطعیت بدهیم 
که قهرمانی های خوبی را با آقای کارتال در پیش داریم ولی باید به 
سرمربی زمان بدهیم تا مرحله به مرحله تیم را به سمت دلخواه پیش 
ببرد. حال اگر حمایت و پشتیبانی هواداران از او و بازیکنانش نباشد 
این پروژه به سرانجام نمی رسد. آقای کارتال یا هر مربی دیگری جدای 
از بازیکنانش نیست. اگر بازیکنان مورد حمایت نباشند باز حمایت از 

سرمربی ثمری نخواهد داشت.
درویش در این ارتباط ادامه داد: پرسپولیس در سال های گذشته 
قهرمانی های زیادی را با همین بازیکنان و بازیکنانی نظیر آنها به دست 

آورده است. این بازیکنان الان مثل سربازانی هستند که در میدان های 
نبرد گوناگون دچار آسیب و زخم شده اند. پس باید به آنها کمک کنیم که 
این جنگ و میدان نبرد را بهتر از همه می شناسند. آنها برای پرسپولیس 
جنگیدند و افتخار آورده اند و قطعا شایسته بسیاری نامهربانی ها و اکثر 
شعارها نیستند. خواهش ما این است که هواداران از آنها حمایت کنند. 
اشکالی ندارد علیه من شعار بدهند، آن را به جان می خرم ولی تیم را 
مستثنی کنند. علیه من شعار بدهید ولی به بازیکنان نگویید بی غیرت! 
تخریب روحیه بازیکنان فقط کار را برای ترمیم تیم و کادر فنی سخت تر 
می کند. هواداران باید کمک کنند که تیم به ثبات قبلی خود برسد چون 
اگر غیر از این باشد، تیم وارد سیکل و چرخه معیوبی خواهد شد که 
روند بهبودی را طولانی تر خواهد کرد. مدیرعامل باشگاه پرسپولیس 
توضیح داد: شاید در این جذب بازیکن قصورهایی داشته ایم که باید 
برطرف شود که با نظرات آقای کارتال انجام خواهد شد. تقویت و ترمیم 
صورت خواهد گرفت هرچند باید مراقب باشیم که از آن سوی بام 
نیفتیم. این یک روند تدریجی بر اساس زمان بندی است تا تیم جوانتری 
را بسازیم که البته روح و ژن قهرمانی و فلسفه پرسپولیس را از بازیکنانی 

که قهرمانی های متعدد به دست آوردند، دریافت کنند.
رضا درویش در پایان گفت: در نهایت از تمام هواداران و احساسات 
پاک آنها بابت این همه عشق و همراهی به پرسپولیس تشکر و قدردانی 
می کنم و بار دیگر تاکید می کنم که صدای آنها را شنیدم و با جدیت 
زیاد در رفع دغدغه های آنها گام برخواهیم داشت. پرسپولیس برای تکرار 
قهرمانی هایش رقیبان زیادی در داخل و خارج از میادین دارد. نمی شود 
انتظار داشت که یک تیم همیشه در اوج باشد آن هم با مشکلات 
عجیبی که در فوتبال ایران وجود دارد. پرسپولیس یک دهه در اوج بود 
و الان برای ثبت در تاریخ می گویم و بنویسید با برنامه هایی که داریم، 
با تفکراتی که آقای کارتال دارد، پرسپولیس در مسیر قهرمانی می ماند. 
باز هم قهرمان خواهیم شد و صد درصد در لیگ امسال هم به دنبال 
قهرمانی هستیم و هواداران نیز مثل همیشه به تیم خودشان کمک 
خواهند کرد. من با تمام وجود پذیرای انتقادها و شعارهای هواداران 
هستم اما باید از تیم حمایت کرد. پرسپولیس برای بازگشت به چرخه 
قهرمانی نیاز به تمرکز و همدلی و حمایت دارد و با اطمینان خاطر از 
پشت سر فقط و فقط باید با تمام قوا مقابل حریفانش به میدان برود.

بارسا-پاریس، دربی مادرید

هیجان انگیزترین قرعه کشی تاریخ لیگ قهرمانان
جمعه در سوئیس هیجان به اوج خودش می رسد و شاهد پیچیده ترین قرعه کشی ممکن و تعیین مسیر تا فینال خواهیم بود.

با کارتال و برنامه هایی که داریم، پرسپولیس قهرمان می ماندرضا درویش: 

در این 
قرعه کشی، 

حریفان احتمالی 
در مرحله 

یک هشتم نهایی، 
یک چهارم نهایی 
و نیمه نهایی نیز 
از پیش تعیین 

شده اند و بر 
اساس رتبه های 
نهایی تیم ها در 
مرحله گروهی 

مشخص می شوند

سرمربی تیم ملی فوتبال گفت: اولین مشکل ورزش ما، نداشتن فضاهای 
ورزشی و زیرساخت هاست و با حضور آقای دنیامالی، این مشکل حتما حل 

خواهد شد.
به گزارش ایرنا، امیر قلعه نویی سرمربی تیم ملی فوتبال ایران امروز سه شنبه 
در گفت وگو با پایگاه خبری وزارت ورزش و جوانان، با قدردانی از وزیر ورزش 
و جوانان برای توجه به تیم ملی و اختصاص فرصتی برای این دیدار، اظهار 
داشت: من پیش از این در دوره ای در ملوان در خدمت احمد دنیامالی بودم 
و شناخت کاملی از او دارم. خوشبختانه او مدیری قوی است و به مسائل ریز 

ورزش خصوصا فوتبال اشراف دارد.
وی افزود: اولین مشکل ورزش ما، نداشتن فضاهای ورزشی و زیرساخت هاست 

و با حضور آقای دنیامالی، این مشکل حتما حل خواهد شد.
سرمربی تیم ملی فوتبال با بیان اینکه در این جلسه گزارشی شفاهی و کتبی از 
برنامه های تیم ملی ارائه کردیم، افزود: دنیامالی با جزییات از مسائل آگاه است 
و از نتایج تیم ملی راضی است. هر چند در گذشته همدلی در تیم ملی وجود 
داشته اما الان این همدلی بیشتر است و در حال حاضر همدل ترین تیم ملی 

تاریخ را در اختیار داریم.
قلعه نویی در خصوص نتایج تیم ملی گفت:  همانطور که می دانید در سال 
٢٠٢۴، از حیث پیروزی، بهترین تیم دنیا شدیم و رده هجدهم دنیا را بعد از ١٩ 
سال در رنکینگ فیفا به دست آوردیم. وزیر ورزش و جوانان پس از گزارش های 
ارائه شده، راهنمایی های لازم را مطرح کرد و تاکید داشت که فوتبال در جامعه 

خیلی مهم است. وزیر مسائل باشگاه های فوتبال را به خوبی رصد می کند و ما از 
راهنمایی و موضوعاتی که ایشان مطرح کرد، استفاده خواهیم کرد.

ملی،  تیم  با  آن  ارتباط  و  باشگاهی  فوتبال  چالش های  خصوص  در  وی 
خاطرنشان کرد: اصول فوتبال، از باشگاه ها آغاز می شود. شما اگر یک لیگ قوی 
داشته باشید،  می توانید تیم ملی قوی  و لژیونرهای زیادی داشته باشید. باشگاه ها 
باید زیرساخت  و تیم های پایه خوبی داشته باشند که بتوانند بازیکن تولید کنند و 

به رده های مختلف فوتبالی، آن را تزریق کنند.
سرمربی تیم ملی فوتبال، یادآور شد: باشگاه ها، ارکان تیم ملی هستند و باید 
به این باشگاه ها بها داده شود. یادم است در یک سال، استقلال قهرمان آسیا 
شد و پرسپولیس نیز قهرمان جام در جام آسیا و تیم ملی هم قهرمان بازی های 
آسیایی. این نشان می دهد که باشگاه ها و تیم ملی به هم مرتبط هستند و باید 
یک فضای دوستانه و تعاملی برقرار باشد. این باشگاه ها هستند که تیم ملی را 

تامین می کنند و باعث لژیونر شدن بازیکنان می شوند.
آسیا  نخبگان  لیگ  رقابت های  در  نتایج سرخابی ها  قلعه نویی در خصوص 
گفت: من دیدار استقلال – الشرطه و پرسپولیس و النصر را دیدم و نگاه کردم 
که هواداران ناراحت هستند. تیم های استقلال، پرسپولیس، فولاد، سپاهان و 
تراکتور باید در سطح بالاتری در آسیا باشند چون ما لیاقتش را داریم. این تیم ها 
می توانند در آسیا آقایی کنند اما منوط به این است که برنامه خوبی داشته باشیم 

و دنبال دفع کردن یکدیگر نباشیم.
وی افزود: باید ساختارسازی کنیم چون از نظر نیروی انسانی، شاید جزو ۵ 

کشور دنیا باشیم و استعدادهای خوبی داریم و هر مربی خارجی ای که آمد، این 
واقعیت را قبول داشت. ما در فوتبال ایران باید چشم انداز داشته باشیم و نباید 
با یک نتیجه، مدیر و سرمربی عوض  شود. ما نتیجه گرا شده ایم و برنامه محور 

نشدیم و این باعث شده فوتبال ما لطمه بخورد.
سرمربی تیم ملی فوتبال ایران در خصوص برنامه های خود پس از صعود به 
جام جهانی و دیدارهای دوستانه با تیم های بزرگ دنیا گفت: ما در تاریخ ۴ دی 
سال جاری، به فدراسیون فوتبال نامه ای ارسال کردیم و خواستیم پس از صعود 
به جام  به جام جهانی، با چه تیم هایی بازی کنیم. این تیم ها هم تیم های سطح 
بالایی هستند اما یک سری مشکلات وجود دارد و به عنوان مثال، اگر بخواهیم 
با آرژانتین بازی کنیم، باید ۳-۲ میلیون دلار پول بدهیم اما این خواسته ما بوده 
است و باید عیار ما مقابل تیم های بزرگ مشخص شود تا در جام جهانی با 
روحیه بهتر و اشتباهات کمتری ظاهر شویم. ما این برنامه را جلوتر داده ایم که 
پس از صعود به جام جهانی، مسئولان دنبال این باشند در این فیفادی ها بتوانند 

دیدارهای خوبی را شکل دهند.
ورزش  وزیر  حضور  با  ملی  تیم های  روند  توسعه  خصوص  در  قلعه نویی 
و جوانان اظهار کرد:  باید در ابتدا از کیومرث هاشمی تشکر کنیم. او زحمات 
زیادی در وزارت خانه کشید. ورزشی ها دغدغه داشتند که پس از آقای هاشمی، 
چه کسی وزیر ورزش و جوانان می شود اما وقتی نام آقای دنیامالی به عنوان 
وزیر بعدی آمد، خیال شان راحت شد. دنیامالی، یک مدیر قدرتمند و یک مدیر 

سیاسی – ورزشی است و این به ورزش ما کمک می کنند.

وی در پایان گفت: دنیامالی هر کجا که بوده است در توسعه زیرساخت ها، 
مهارت بسیار خوبی داشته است و اگر ما بتوانیم سرانه ورزش مان را بالا ببریم، 
به جامعه مان خیلی کمک کرده ایم. فوتبال مقوله ی پیچیده ای است و با همه در 
ارتباط است و با فوتبال می توان جلوی خیلی از آسیب ها را گرفت. ما باید یک 
نگاه ویژه به فوتبال داشته باشیم و فکر می کنم می تواند کمک شایانی به ورزش 

ما از نظر فنی و زیرساختی کند.

قلعه نویی: بازی با آرژانتین ۲-3 میلیون دلار هزینه دارد
وزیر ورزش از تیم ملی راضی است


